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PROTOKÓŁ NR XXV/2021 

Z XXV Sesji Rady Powiatu Świebodzińskiego  

  odbytej 25 marca 2021 roku w sali sesyjnej 

Starostwa Powiatowego w Świebodzinie ul. Kolejowa 2 

przy zdalnym udziale radnych 

 

 

1. Otwarcie XXV sesji Rady Powiatu i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Sesja Rady Powiatu odbyła się przy zdalnym udziale radnych - z wykorzystaniem środków 

porozumiewania się na odległość, na podst. art. 15zzzi Ustawy o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób 

zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 374 z późn. 

zm.), o czym poinformowała wszystkich obecnych Przewodnicząca Rady Powiatu Urszula 

Miara przedstawiając treść ww. art. 15zzzi.. 

Przewodnicząca Rady Urszula Miara o godzinie 10:00 otworzyła i prowadziła XXV Sesję 

Rady Powiatu Świebodzińskiego VI kadencji. Poinformowała, że sesja została zwołana 

prawidłowo.  

Przewodnicząca Rady powitała Starostę Świebodzińskiego Zbigniewa Szumskiego, 

Wicestarostę Świebodzińskiego Andrzeja Chromińskiego, wszystkich Radnych Powiatu, 

panią Arletę Miśkiewicz PPIS w Świebodzinie, panią Ludmiłę  Janik Dyrektora PCPR w 

Świebodzinie, pracowników Starostwa będących do dyspozycji Rady Powiatu tj.  Pana 

Tomasza Olesiaka Sekretarza Powiatu i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Świebodzinie, 

Panią Dorotę Karbowiak Skarbnika Powiatu Świebodzińskiego, radcę prawnego Dagmarę 

Dąbrowską, panią Annę Kowalik Inspektora w Wydziale BR, pana Marcina Lewandowskiego 

informatyka oraz wszystkich oglądających obrady dzisiejszej sesji pozostałe osoby obecne na 

dzisiejszej sesji.  

Następnie  Przewodnicząca Rady przystąpiła do sprawdzenia  obecności poprzez przez 

odczytanie listy radnych i potwierdzenie obecnych radnych słowami „obecny/na”. 

Przewodnicząca stwierdziła, że na stan 17 radnych na sesji obecnych jest 15, w związku z tym 

Rada jest władna, aby podejmować prawomocne ustalenia i uchwały. Lista obecności radnych 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

Przewodnicząca Rady Urszula Miara poinformowała, że uczestnicząc w sesji Rady Powiatu 

wyraża się zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych i wizerunku w 

myśl art. 6 ust. 1 lit. a oraz art. 9 ust. 2 lit. e rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady 

(UE) 2016/679 w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 

osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 

95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych) z dnia 27 kwietnia 2016r. – tzw. 

RODO. Dodała, że sesja jest realizowana przy pomocy aplikacji Microsoft TEAMS. Firma 

Microsoft potwierdza zgodność Office 365 z wymogami RODO oraz gwarantuje Klientom 

pakietu, bezpieczeństwo i poufność ich danych. 

 

Ad.2 

Przewodnicząca Rady Urszula Miara zapytała, czy do porządku obrad sesji Rady Powiatu, 

który został przesłany radnym wraz zawiadomieniem  (Zawiadomienie stanowi złącznik nr 2 

do protokołu) są uwagi do przedstawionego porządku obrad.  

Starosta Zbigniew Szumski w imieniu Zarządu Powiatu zgłosił wniosek o wprowadzenie  

poprawki do budżetu powiatu na 2021 rok.  

Przewodnicząca Rady zaproponowała wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 

zawartego w druku 307 w sprawie powierzenia Gminie Skąpe realizacji zadania pn.: 

"Przebudowa drogi powiatowej nr 1226F w m. Węgrzynice w zakresie budowy chodnika". 



BR.0002.1.3.2021.BC 

__________________________________________________________________________________________ 

PROTOKÓŁ NR XXV/2021 z XXV Sesji Rady Powiatu Świebodzińskiego odbytej dnia 25 marca 2021 roku w 

siedzibie Starostwa Powiatowego w Świebodzinie, ul. Kolejowa 2 przy zdalnym udziale radnych 

Strona 2 z 12 

Dodała, że autopoprawki do projektów uchwał do druku 304 będą głosowane przy 

procedowaniu uchwały. 

Starosta Zbigniew Szumski wyjaśniła, że na wniosek i z inicjatywy Gminy Skąpe Zarząd 

podjął decyzję o rozpoczęciu prac przygotowawczych do budowy chodników w m. 

Węgrzynice. Informował o tym radnych na posiedzeniu Komisji Budżetu i Rozwoju 

Regionalnego. W czasie, gdy będzie poszukiwany wykonawca projektu zostaną określone 

zasady realizacji tego przedsięwzięcia przy udziale 50%.50%. Ciężko przewidzieć, czy to 

zadanie będzie zrealizowane w roku bieżącym, czy następnym.  

Więcej uwag do porządku obrad nie zgłoszono, wobec tego poddała pod głosowanie 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Skąpe 

realizacji zadania pn.: "Przebudowa drogi powiatowej nr 1226F w m. Węgrzynice w zakresie 

budowy chodnika" (Druk Nr  307).  

 

Rada Powiatu Świebodzińskiego w obecności 15 radnych jednogłośnie (15za, 

0przeciw, 0wstrz) wyraziła zgodę  wyraziła zgodę na wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Skąpe realizacji zadania pn.: "Przebudowa 

drogi powiatowej nr 1226F w m. Węgrzynice w zakresie budowy chodnika" (Druk Nr 307). 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 3. 

 

Przewodnicząca Rady Urszula Miara stwierdziła, że po wprowadzeniu do porządku obrad 

projektu uchwały porządek obrad jest następujący: 

1.Otwarcie XXV sesji Rady Powiatu i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.Przedstawienie porządku obrad. 

3.Informacja z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym (Druk Nr 299).  

4.Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Informacja z realizacji zadań ustawowych Państwowego Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego w Świebodzinie za 2020 rok (Druk Nr 300). 

6.Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie określenia zadań i wysokości środków na zadania z Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych do realizacji w 2021r. (Druk Nr 301); 

2) w sprawie przyjęcia do realizacji Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na 

lata 2021-2023 (Druk Nr 302); 

3) w sprawie przyjęcia do realizacji Powiatowego programu działań profilaktycznych 

mającego na celu udzielenie specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie promowania i 

wdrożenia prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach 

zagrożonych przemocą w rodzinie opracowanego na lata 2021-2025 (Druk Nr 303);  

4)  w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2021 Powiatu Świebodzińskiego (Druk Nr 

304); 

5) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Świebodzińskiego na lata 

2021-2028 (Druk Nr 305); 

6)w sprawie powierzenia Gminie Skąpe realizacji zadania pn.: "Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1226F w m. Węgrzynice w zakresie budowy chodnika" (Druk 307). 

7.Sprawy różne: 

 - Przedłożenie radzie powiatu Uchwały Nr 301/2021 Zarządu Powiatu Świebodzińskiego z 

dnia 15 marca 2021r. w sprawie informacji o realizacji planu finansowego środków 

Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na 2020 rok (Druk Nr 306). 

8. Zamknięcie obrad XXV sesji.  
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Ad.3 

Informację z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym (Druk Nr 299) radni 

otrzymali wraz z zawiadomieniem na sesję i stanowi ona załącznik nr 4.  

Przewodnicząca Urszula Miara dodała, że w pkt. 9 i 10 jest błąd pisarski i trzeba skreślić 

skrót ”tys.”. Następnie poprosiła Starostę o uzupełnienie tej informacji. 

 

Starosta wyjaśnił, że w okresie od przesłania radnym materiałów do dnia dzisiejszego odbyło 

się jeszcze 1 posiedzenie Zarządu w dniu dzisiejszym, na którym: 

- udzielono pełnomocnictw Panu Wojciechowi Prochera, reprezentującemu Usługi 

Inżynierskie z siedzibą w Nowej Wiosce do występowania w imieniu Powiatu 

Świebodzińskiego przed wszystkimi organami administracji samorządowej i państwowej i 

innymi stronami procesu budowlanego w sprawach wszelkich dokumentów, uzgodnień, 

decyzji oraz składania korekt i odbioru projektu budowlanego w celu uzyskania 

odpowiedniej decyzji administracyjnej zatwierdzającej projekt w ramach wykonania 

dokumentacji projektowo - kosztorysowej wraz z pełnieniem nadzoru autorskiego dla zadań: 

„Remont drogi powiatowej nr 1213F Dąbrówka Wlkp.- Zbąszyń na odcinku ok. 900m” oraz 

„Remont drogi powiatowej nr 4006F ul. Łąki Zamkowe i 4018F ul. Zachodnia w m. 

Świebodzin”; 

- wyrażono zgodę na przesunięcie terminu wykonania projektu opracowania i zatwierdzenia 

stałej organizacji ruchu w zakresie wykonania oznakowania poziomego na odcinku drogi 

powiatowej nr 1211F Szczaniec-Smardzewo” zgodnie z zapisanymi warunkami umowy do 

07.05.2021r. z uwagi na sytuacje epidemiczną; 

- uwzględniając przepisy covidowe odstąpiono od naliczenia i dochodzenia kar umownych od 

firmy Renago przygotowującej pomieszczenia dla Wydziału Komunikacji na ul. Żaków; 

aktualnie trwają odbiory i są opóźnienia dot. usuwania usterek; Zalecenia z RIO są takie, 

aby nie naliczać kar umownych w związku z covidem; 

- Zarząd wybrał koncepcję przebudowy drogi powiatowej nr 1225F Skąpe - Cibórz wraz ze 

skrzyżowaniem z drogą powiatową na 1227F" ronda o średnicy zewnętrznej 30m. Są 

przeprowadzone analizy i koncepcje organizacji ruchu w obecnych warunkach, jest 

ekspertyza techniczna mostku. Projektant przedstawił 4 warianty rozwoju dalszych prac 

projektowych, 3 z nich zawierały koncepcję przebudowy mostu, który jest jeszcze w 

dobrym stanie technicznym. Będzie konieczna wymiana nawierzchni i balustrad. Stąd 

wybrana została koncepcja budowy ronda, które automatycznie wymusi ograniczenie 

prędkości. Tam można zmieścić rondo o promieniu 30m.  

- rozpatrywany był wniosek Nowego Szpitala w Świebodzinie Sp. z.o.o. w związku z 

tworzeniem oddziału covidowego w celu zapewnienia nieinwazyjnej wentylacji osób z 

niewydolnością oddechową - pacjentów wymagających pilnej hospitalizacji o przeznaczenie 

kwoty 15.000zł przez każdy z samorządów na sfinansowanie zakupu inwestycyjnego 

respiratora BIPAP Lumis 150 ST-A. Tam będzie 10 łóżek typowych respiratorowych, ale 

chodzi o doposażenie tego oddziału. 3 samorządy już wyraziły zgodę na dofinansowanie, 

my też chcemy przeznaczyć 15.000zł z rezerwy celowej na wydatki z zakresu zarządzania 

kryzysowego na powyższy cel, stąd wniosek do Przewodniczącego Komisji Budżetu i 

Rozwoju Regionalnego o zwołanie posiedzenia komisji w dniu dzisiejszym po sesji o 

zaopiniowanie zmiany przeznaczenia rezerwy celowej na wydatki z zakresu zarządzania 

kryzysowego na zakup respiratora. 

- członkom Komisji Rewizyjnej przesłana została odpowiedź Gminy Świebodzin, która 

przyszła na zapytanie dotyczące prac projektowych i harmonogramu realizacji rozwiązań 

komunikacyjnych związanych z budową inwestycji i Amazona (załącznik nr 34).  

 

Przewodnicząca Urszula Miara zapytała, czy są pytania do przedstawionych informacji. 
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Pytań nie złożono, wobec tego Przewodnicząca Rady Urszula Miara podziękowała Panu 

Staroście za przygotowanie i przedstawienie informacji i przeszła do kolejnego punktu obrad.  

 

Ad.4 

Przewodnicząca Urszula Miara poinformowała, że wpłynęły interpelacje: 

-  od radnego Mieczysława Czepukowicza dot. rozwiązań komunikacyjnych dla młodzieży 

dojeżdżającej do szkół w Zielonej Górze na praktyczną naukę zawodu (załącznik nr  5); 

- od radnego Mieczysława Czepukowicza w sprawie udostępnienia informacji związanych z 

użytkowaniem samochodów służbowych do celów prywatnych (załącznik nr 6);  

Radny Marcin Minta złożył zapytanie w sprawie realizacji zadań drogowych na teranie 

Gminy Zbąszynek (załącznik nr 7) dot. rozwiązań projektowych  na skrzyżowaniu drogi 

powiatowej 1215F (na wysokości Bronikowa) z drogą gminną.  Czy w planach są 

uwzględnione rozwiązania, aby skutecznie wyeliminować nadmierną prędkość. 

Ponadto Radny Marcin Minta złożył interpelację dot. profilowania drogi gruntowej Nr 1210F-

1 Dąbrówka Wlkp. – Szczaniec (załącznik nr 8). Radny   prosi o weryfikację harmonogramu 

profilowania dróg gruntowych  do min. 3 razy. Dotychczas to profilowanie odbywało się 

dwukrotnie w ciągu roku, teraz jest prośba od mieszkańców, aby częstotliwość profilowania 

drogi na tym odcinku zwiększyć.  

 

Przewodnicząca Urszula Miara poinformowała, że do obrad sesji dołączył radny Mieczysław 

Czepukowicz i na sesji obecnych jest 16 radnych. 

 

Więcej interpelacji i zapytań nie złożono, wobec tego Przewodnicząca Rady Urszula Miara 

przeszła do kolejnego punktu obrad. 

 

Ad.5 

Przewodnicząca Rady Urszula Miara poinformowała, że informacja z realizacji zadań 

ustawowych Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Świebodzinie za 2020 rok 

(Druk Nr 300) została przesłana wraz z materiałami na sesję. Była ono przedmiotem obrad 

Komisji stałych Rady Powiatu Świebodzińskiego. (Informacja stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu). Następnie poprosiła Panią Arletę Miśkiewicz Państwowego Powiatowego 

Inspektora Sanitarnego w Świebodzinie o uzupełnienie tej informacji.  

 

Pani Arleta Miśkiewicz Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Świebodzinie dodała, że 

sytuacja sanitarno-epidemiologiczna na terenie powiatu nie jest stabilna. Z przyczyn 

oczywistych nie można w pełni ocenić sytuacji  jaka jest na terenie powiatu, gdyż od marca 

ub. roku na terenie kraju mamy ogłoszony stan epidemii  i wszystkie siły i środki były 

skupione na tym temacie. Pierwszy raz w historii spotkały inspekcję zupełnie inne zadania. 

Skutki tego, co nas spotkało w związku z epidemią Sarscov-19 będziemy odczuwać przez 

wiele następnych lat, także w sferze sanitarnej. Pani Inspektor złożyła podziękowanie 

wszystkim pracownikom Inspekcji Sanitarnej za sprawowanie nadzoru. Ta praca od marca 

2020r. trwa nieustannie przez 7 dni w tygodniu na 2 zmiany, a dla niektórych przez całą dobę. 

Przeprosiła za błędy, które powstały w materiale na skutek tego, iż większość czasu była 

przeznaczona na zwalczanie epidemii. Niektórych działań nie można było odwołać pomimo 

trwającej epidemii i one były przeprowadzone, co jest zawarte w przesłanym materiale. Nie 

zdarzyły się sytuacje nadzwyczajne związane z zatruciami. Część działań nie funkcjonuje do 

dnia dzisiejszego. Samych wywiadów epidemiologicznych jest ponad 8.500. W stacji na co 

dzień pracuje 24 osoby na 21 etatach, z czego w nadzorze razem z dyrektorem 16 osób. 

Problemy kwarantanny, opieki nad dzieckiem, czy choroby też dotykały pracowników stacji.  

Organizacja pracy i procedury we wszystkich zakładach pracy musiały ulec zmianie i 

wspieraliśmy w tym pracodawców. O dnia dzisiejszego na terenie powiatu mamy 
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potwierdzonych badaniem laboratoryjnym 3.220 zachorowań. Ta sytuacja co godzinę się 

zmienia, przeżywamy teraz tzw. 3 falę zachorowań. Obecnie wszystkie zachorowania są 

objawowe, gdzie bardzo duży procent pacjentów musi trafić do szpitala, musi im być podany 

tlen. Obecnie doszło kilkanaście objawów zachorowań, mamy kilkanaście typów tego wirusa, 

które mutują. Szacuje się, że 80% zachorowań jest spowodowane typem wirusa tzw. 

brytyjskiego, który jest jeszcze bardziej zakaźny, niż ten sprzed roku, powoduje powikłania u 

osób młodszych. Przez ten rok dużo wiemy o tym wirusie. Największym zagrożeniem w 

chwili obecnej jest to, ze coraz więcej osób potrzebuje natychmiast pomocy medycznej w 

szpitalu. W powiatowych szpitalach będzie rezerwa łóżkowa. Aktualnie każdy lekarz i każda 

karetka musi udzielić pomocy pacjentowi zakaźnemu. System pracy inspekcji sanitarnej przez 

ten rok uległ zmianie. Podziękowała za wsparcie kadrowe – 1osoba delegowana przez Pana 

Starostę i 1 delegowana przez Pana Burmistrza. Doposażono nas w telefony komórkowe, 

infolinię i obecnie każdy pracownik nadzoru posiada telefon komórkowy, doposażono nas w 

system elektronicznej obsługi petenta. Kontrolujemy ograniczenia wynikające ze stanu 

epidemii i za tą roczną współpracę chciałabym podziękować funkcjonariuszom policji, którzy 

codziennie udają się na kontrole i współpracują z nami. Proszę o pytania.  

 

Radny Krzysztof Warcholik –zadał pytanie dot. testów, które kwalifikują na koronawirusa. 

Wcześniej można to było zrobić na stronie gov.pl i wypełnić formularz. Od jutra testowanie 

ma się zmienić, prosi o informację, w jaki sposób mieszkańcy mogą się zgłaszać, czy wymaga 

to kwalifikacji medycznej, czy profilaktycznie będą mogli korzystać z tej opcji.  

 

Pani Arleta Miśkiewicz Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Świebodzinie – na 

dzień dzisiejszy nie mogę udzielić więcej informacji, niż przekazują media bo ich nie 

posiadamy. Testowaniem zajmują się punkty zorganizowane w każdym powiecie, które 

indywidualnie podpisują umowy z NFZ i mają określone zasady funkcjonowania i 

przyjmowania zleceń. Rejestrowanie przez stronę internetową funkcjonuje od tego tygodnia i 

zakres możliwości jest codziennie udoskonalany i te punkty będą przyjmować zlecenia, pod 

warunkiem, że będą wydolne. Nadal wymazy zlecają także lekarze rodzinni po konsultacji 

telefonicznej, nastawieni jesteśmy na badanie osób objawowych, chorych, a zdiagnozowanie 

ma na celu udzielenie pomocy. To jest główna przesłanka. W razie koniczności badań z 

przyczyn epidemiologicznych, czyli przed zapobieganiem w miejscach pracy, czy dps-ach, 

nadal mam takie uprawnienia i mogę zdecydować o wykonaniu badań tzw. nadzorowych.  

 

Radna Alicja Hoppen-Anyszko – zdarza się, ze pracownik, który miał kontakt z osobą 

zakażoną, ma drobne objawy, jako pracodawca podejmujemy decyzję, aby został w domu. 

Natomiast prosimy go potem aby zwrócił się do lekarza rodzinnego, aby wykonał testy przed 

powrotem do pracy, bo nie wiemy, czy jest zakażony, czy nie. W jednym przypadku lekarz 

rodzinny daje, a w drugim odmawia i po tej informacji w mediach myślałam, że będzie można 

testować na prośbę osób, które miały kontakt, czy też objawy. My jako pracodawcy nie 

wiemy w jaki sposób zachować się do takich pracowników, ile mają być w domu na pracy 

zdalnej, a my nie jesteśmy lekarzami i tego nie wiemy.  

 

Pani Arleta Miśkiewicz Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Świebodzinie – jeśli 

pracownik miał kontakt z osoba zakaźną, bezwzględnie objęty jest kwarantanną. 10 dni co 

najmniej spędza na kwarantannie, one są usprawiedliwione, zgłoszone w ZUS, itd. Więc nie 

ma co się zastanawiać, kiedy może iść do pracy, a kiedy nie może. W przypadku wystąpienia 

jakichkolwiek objawów zakażenia lekarz rodzinny wystawia kwarantannowanemu 

skierowanie na wymaz, on się tam w czasie kwarantanny i czeka na wynik. Dlaczego lekarze 

nie zlecają, to jest pytanie do lekarzy w jaki sposób oceniają zasadność. W tej chwili przez 

stronę internetową samemu można się zarejestrować na wymaz, tam trzeba wpisać objawy. 
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Jeśli obywatel  chce iść na test, a nie ma żadnych objawów, to go system nie skieruje na 

wymaz. Są różne sytuacje i nie potrafię na wszystkie odpowiedzieć. Każdą sprawę trzeba 

indywidualnie potraktować. Uważam, że powinni być kierowani bez problemu, aby nie 

zarażać innych.  Nasi pracownicy od osób, które mają dodatni wynik, muszą wyciągać 

informacje, kto z kim mieszka i pracuje, bo jak się okazuje, to każdy mieszka sami i z nikim 

się nie kontaktował. Epidemia spowodowała, że każdy z nas mieszka w dużo lepszych 

warunkach, każdy z nas ma oddzielne mieszkanie, pracuje zdalnie w tym mieszkaniu, bez 

rodziny i nigdzie nie był przez ostatnie dwa tygodnie, z nikim się nie spotkał. W związku z 

tym mamy trzecią tak dużą falę zachorowań. Jest zupełnie inne podejście do tego problemu, 

niż rok temu. Nikt w zakładach pracy nie chce ponosić konsekwencji organizacyjnych, 

finansowych, więc ludzie ryzykują i nie podają osób z kontaktu.  

 

Radny Mieczysław Czepukowicz – Witam wszystkich serdecznie. Obserwujemy wzrost 

zachorowań w ostatnim czasie z tendencją zwyżkową, a w okresie Świąt Wielkanocnych jest 

wiele mszy. Nie ma dziś wytycznych odnośnie kościołów. Co by Pani poleciła dla wiernych, 

którzy będą uczestniczyli w tych nabożeństwach co mają zrobić, co by Pani zaleciła 

proboszczom, bo mamy 3 parafie, aby udział w tych mszach i nabożeństwach był bezpieczny 

dla wiernych, którzy będą z tego korzystali.  

 

Pani Arleta Miśkiewicz Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Świebodzinie – w 

obecnej sytuacji nie można zarekomendować jakichkolwiek zgromadzeń, także dotyczy to 

spotkań rodzinnych, bo w tej chwili największa ilość zachorowań dotyczy ognisk rodzinnych. 

Pytanie retoryczne. Zaleca się, aby ograniczyć udział w tego typu spotkaniach, nie tylko w 

nabożeństwach, we wszystkich spotkaniach, gdzie mamy dużą ilość ludzi, gdzie nie ma 

możliwości zachowania odległości, odpowiedniej wentylacji w zamkniętym pomieszczeniu, 

bo istnieje ryzyko zarażenia się. Księża powinni stosować zapisy rozporządzenia dot. zasad 

bezpieczeństwa.    

 

Radny Mirosław Algierski – dziękuję za dobry, wyczerpujący materiał. Chciałbym się 

dowiedzieć, jakie są ogniska, gdzie są w zakładach w Świebodzinie, ile osób było w 

zakładach pracy, czy w szkołach. Nie podoba mi się kontrola respektowania rozporządzeń w 

sprawie zachowania odległości, masek, porządku w kolejkach, itd. W tej sprawie polecono mi 

dzwonić do Warszawy. Trudno, ale sami sobie gotujemy taki los. Powinniśmy dbać o siebie 

maksymalnie. Tragicznie wygląda (str. 26 w materiale) sytuacja szczepień. Wracamy do 

średniowiecza, nie szczepimy się. Również coraz gorzej jest z wodą pitną. Coraz więcej 

decyzji Sanepidu na „nie”, coraz więcej jest decyzji warunkowych. Za rok, dwa będziemy 

mieć problemy z wodą i tu powinniśmy skierować wniosek jakiś do siebie, do gmin, a gminy 

powinny się przygotować na duże awarie wody.  Materiał jest bardzo dobrze opracowany i 

kompleksowo. Dziękuję dla wszystkich, którzy brali udział w opracowaniu materiału i życzę 

zdrowia. Dziękuję.  

 

Pani Arleta Miśkiewicz Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Świebodzinie – 

dziękuję za przeanalizowanie materiału i przepraszam za błędy i nieścisłości, które się w nim 

pojawiły. O ogniskach nie mogę Państwu powiedzieć, bo takich danych szerszemu 

społeczeństwu się nie przekazuje. W tej chwili muszę stwierdzić, że prawie w każdym 

zakładzie pracy jest ognisko, w każdym urzędzie, każdym podmiocie leczniczym. Mamy ich 

więcej, niż kilkanaście na terenie powiatu, już nieco inaczej obejmujemy nadzorem, niż rok 

temu. W tej chwili te ogniska nie są duże, do kilkunastu osób. Zachorowania książkowo się 

toczą, pomimo stosowanych procedur. Mi też nie podoba się respektowanie tych obostrzeń, 

które nakłada na nas rozporządzenie, stąd tutaj mój apel i wszystkich epidemiologów o 

samodyscyplinę, zrozumienie tego problemu, aby nie organizować dyskotek, czy spotkań, 
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unikać kolejek,  zakładanie maseczek w trosce o innych. Policja nas wspiera w tych 

działaniach, choć też ma inne cele i zadania do wykonania. Dziękuję za uznanie i ten głos 

wsparcia w tych działaniach.  

 

Radny Tomasz Możejko – jaki procent mieszkańców zostało już zaszczepionych, ilu 

mieszkańców zostanie zaszczepionych do końca roku, bo Wielka Brytania mówi o 70% 

zaszczepionych obywateli? Kiedy dotrą do nas maseczki, które miały być za darmo 

przekazywane dla obywateli woj. Lubuskiego? Jeśli chodzi o ogniska, to czy posiadacie taką 

hierarchie zakażeń (jak mają Niemcy) w danych miejscach, od miejsc publicznych, poprzez 

biblioteki, domy rodzinne, czy sprawdzacie te miejsca zakażeń na terenie powiatu.  

 

Pani Arleta Miśkiewicz Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Świebodzinie – 

hierarchię oczywiści, bo wymogi statystyczne narzucone są przez władze zwierzchnie, 

kompletujemy to i przekazujemy w formie, która potrzebuje Ministerstwo, aby ludności 

przekazać. Tam proszę śledzić te źródła, bo my nie wszystko możemy udostępniać. W sposób 

szczególny skupiamy się na podmiotach leczniczych, domach opieki społecznej, szkołach i 

zakładach pracy. Monitorujemy wszystkie, także te rodzinne. Obecnie mamy dużo 

zachorowań wśród nauczycieli, mamy kilka zamkniętych przedszkoli w związku z tym, 

mamy duże ogniska w szpitalach. Cały czas sytuacja jest zmienna, bo wirus się zmienia i daje 

inne objawy. W kwestii szczepień, to nie udzielę wyjaśnień, bo Inspektorzy sanitarni nie 

uczestniczą w szczepieniach. Są organizowane przez NFZ i tam trzeba szukać szczegółowych 

informacji. My uczestniczymy w akcji edukacyjnej, pomocniczej, w razie potrzeby 

pomagamy interweniować, prowadzimy statystyki w zakresie odczynów poszczepiennych, bo 

to jest nasze zadanie. Nie mamy danych odnośnie ilości osób zaszczepionych na terenie 

powiatu, czy województwa. Odsyłam do stron LUW, Ministerstwa Zdrowia, Rady Ministrów. 

Jeśli chodzi o maseczki obiecane przez Rząd dla ludności, to nie biorę w tym udziału i nie 

mam wiedzy na ten temat, gminy są w to zaangażowane.  

 

Starosta Zbigniew Szumski – dodał, że dwoje naszych pracowników było skierowanych do 

pracy w Sanepidzie w tym okresie. Kwestia maseczek – maski dotarły do Powiatu 

Świebodzińskiego w czwartek w ub. tygodniu, tego samego dnia lub następnego zostały 

przekazane do gmin i dystrybucją zajmują się gminy. My nie monitorujemy tego procesu 

dalej. Różnie to jest robione w poszczególnych gminach. W sprawach różnych podam 

informację, ile tych maseczek przekazano dla każdej z gmin. Posiadam oficjalne sygnały od 

LWPIS, że praca, zarówno Pani Inspektor, jak i całej naszej jednostki świebodzińskiej jest 

bardzo pozytywnie oceniana i wyraźnie wzrosły notowania Świebodzińskiego Sanepidu, z 

czego bardzo się cieszę i gratuluję. Życzę wszystkim odporności psychicznej na to, co nas 

czeka. Przez cały okres pandemii, przez ok ¾ tego czasu, Sanepid ze wszystkich jednostek 

administracyjnych, był jednostką najbardziej obciążoną służbą. Dziękuję za wszystko i 

oferuję pełne wsparcie z naszej strony, jeśli taka potrzeba będzie.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodnicząca Rady Urszula Miara stwierdziła, że informacja z realizacji zadań 

ustawowych Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Świebodzinie za 2020 rok 

została przez Radę Powiatu Świebodzińskiego przyjęta. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Urszula Miara podziękowała Pani Arlecie Miśkiewicz za 

przygotowanie i przedstawienie informacji za 2020 rok, za ogrom pracy wszystkich 

pracowników w najtrudniejszym roku w działalności Państwowej Inspekcji sanitarnej w 

Polsce.  
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Radny Michał Motowidełko – trwa konferencja Pana Premiera i za chwilę będziemy znali 

nowe obostrzenia. Dołączam się do podziękowań i dziękuję. 

 

Ad.6. 

Podjęcie uchwał: 

Nad przyjęciem wszystkich uchwał odbyło się głosowanie jawne imienne, w którym 

Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno z listy nazwiska poszczególnych Radnych, a 

Radni odpowiadali, jaki oddają głos: za, przeciw lub wstrzymujący za podjęciem określonej 

uchwały. 

1)projekt uchwały w sprawie określenia zadań i wysokości środków na zadania z 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych do realizacji w 2021r. 

(Druk Nr 301), który radni otrzymali wraz z materiałami na sesję stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Urszula Miara zapytała, czy są pytania lub uwagi do projektu tej 

uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum (16 

radnych) i zarządziła głosowanie jawne imienne nad przyjęciem projektu uchwały.  

 

Głosowało 16 radnych, 16za, 0przeciw, 0wstrz., w związku z tym Rada Powiatu 

Świebodzińskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXV/198/2021 w sprawie określenia 

zadań i wysokości środków na zadania z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych do realizacji w 2021r. Uchwała stanowi załącznik nr 11, a imienny 

wykaz głosowania załącznik nr 12. 

 

2) projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy 

Zastępczej na lata 2021-2023 (Druk Nr 302), który radni otrzymali wraz z materiałami na 

sesję stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Urszula Miara zapytała, czy są pytania lub uwagi do projektu tej 

uchwały. 

 

Radny Mieczysław Czepukowicz – rodzina spokrewniona dostaje na dziecko kwotę 694zł, a 

rodzina niezawodowa 1052zł. Skąd ta różnica?  

 

Pani Ludmiła Janik Dyrektor PCPR w Świebodzinie – jest to kwota ustawowo ustalona da 

rodzin zawodowych, niezawodowych oraz spokrewnionych. Ta różnica wynika z ustawy.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum 

(16 radnych) i zarządziła głosowanie jawne imienne nad przyjęciem projektu uchwały.  

 

Głosowało 16 radnych, 16za, 0przeciw, 0wstrz., w związku z tym Rada Powiatu 

Świebodzińskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXV/199/2021 w sprawie przyjęcia do 

realizacji Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2021-2023. Uchwała 

stanowi załącznik nr 14, a imienny wykaz głosowania załącznik nr 15. 

 

3)projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Powiatowego programu działań 

profilaktycznych mającego na celu udzielenie specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w 

zakresie promowania i wdrożenia prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do 
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dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą w rodzinie opracowanego na lata 2021-2025 

(Druk Nr 303), który radni otrzymali wraz z materiałami na sesję stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Urszula Miara zapytała, czy są pytania lub uwagi do projektu tej 

uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum (16 

radnych) i zarządziła głosowanie jawne imienne nad przyjęciem projektu uchwały.  

 

Głosowało 16 radnych, 16za, 0przeciw, 0wstrz., w związku z tym Rada Powiatu 

Świebodzińskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXV/200/2021 w sprawie przyjęcia do 

realizacji Powiatowego programu działań profilaktycznych mającego na celu udzielenie 

specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie promowania i wdrożenia prawidłowych 

metod wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą w rodzinie 

opracowanego na lata 2021-2025. Uchwała stanowi załącznik nr 17, a imienny wykaz 

głosowania załącznik nr 18. 

  

4)projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2021 Powiatu 

Świebodzińskiego (Druk Nr 304), który radni otrzymali wraz z materiałami na sesję stanowi 

załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Urszula Miara zapytała, czy są pytania lub uwagi do projektu tej 

uchwały. 

 

Skarbnik Dorota Karbowiak w imieniu Zarządu Powiatu zgłosiła autopoprawkę  do projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2021 Powiatu Świebodzińskiego, 

którą Zarząd przyjął w dniu 24.03.2021r. Następnie ją omówiła zgodnie z załącznikiem nr 20. 

Autopoprawka została dostarczona radnym przed sesją.  

 

Pytań i uwag do autopoprawki nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Rady Urszula 

Miara stwierdziła kworum (16 radnych) i zarządziła głosowanie nad przyjęciem 

autopoprawki Zarządu Powiatu  do projektu uchwały.  

 

Głosowało 16 radnych (16za, 0przeciw, 0wstrz.). W związku z tym Rada Powiatu 

Świebodzińskiego jednogłośnie przyjęła autopoprawkę Zarządu Powiatu z dnia 24.03.2021r. 

do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2021 Powiatu 

Świebodzińskiego. Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 21. 

Przewodnicząca Rady Urszula Miara  zapytała, czy są pytania lub uwagi do projektu uchwały 

z uwzględnieniem autopoprawki.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum (16 

radnych) i zarządziła głosowanie jawne imienne nad przyjęciem projektu uchwały z 

uwzględnieniem autopoprawki.  

 

Głosowało 16 radnych, 16za, 0przeciw, 0wstrz., w związku z tym Rada Powiatu 

Świebodzińskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXV/201/2021 w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na rok 2021 Powiatu Świebodzińskiego. Uchwała stanowi załącznik nr 

22, a imienny wykaz głosowania załącznik nr 23. 
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5)projekt uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Świebodzińskiego na lata 2021-2028 (Druk Nr 305), który radni otrzymali wraz z 

materiałami na sesję stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Urszula Miara zapytała, czy są pytania lub uwagi do projektu tej 

uchwały. 

 

Skarbnik Dorota Karbowiak w imieniu Zarządu Powiatu zgłosiła autopoprawkę  do projektu 

uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Świebodzińskiego na 

lata 2021-2028, którą Zarząd przyjął w dniu 24.03.2021r. Następnie ją omówiła zgodnie z 

załącznikiem nr 25. Autopoprawka została dostarczona radnym przed sesją.   

 

Pytań i uwag do autopoprawki nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Rady Urszula 

Miara stwierdziła kworum (16 radnych) i zarządziła głosowanie nad przyjęciem 

autopoprawki Zarządu Powiatu  do projektu uchwały.  

 

Głosowało 16 radnych (16za, 0przeciw, 0wstrz.). W związku z tym Rada Powiatu 

Świebodzińskiego jednogłośnie przyjęła autopoprawkę Zarządu Powiatu z dnia 24.03.2021r. 

do projektu uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Świebodzińskiego na lata 2021-2028. Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 26. 

Przewodnicząca Rady Urszula Miara  zapytała, czy są pytania lub uwagi do projektu uchwały 

z uwzględnieniem autopoprawki.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum (16 

radnych) i zarządziła głosowanie jawne imienne nad przyjęciem projektu uchwały z 

uwzględnieniem autopoprawki.  

 

Głosowało 16 radnych, 16za, 0przeciw, 0wstrz., w związku z tym Rada Powiatu 

Świebodzińskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXV/202/2021 w sprawie zmian 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Świebodzińskiego na lata 2021-2028. Uchwała 

stanowi załącznik nr 27, a imienny wykaz głosowania załącznik nr 28. 

  

6)projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Skąpe realizacji zadania pn.: "Przebudowa 

drogi powiatowej nr 1226F w m. Węgrzynice w zakresie budowy chodnika" (Druk 307), 

który został wprowadzony do porządku obrad, stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Urszula Miara zapytała, czy są pytania lub uwagi do projektu tej 

uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum (16 

radnych) i zarządziła głosowanie jawne imienne nad przyjęciem projektu uchwały.  

 

Głosowało 16 radnych, 12za, 1przeciw, 3wstrz., w związku z tym Rada Powiatu 

Świebodzińskiego większością głosów podjęła Uchwałę Nr XXV/203/2021 w sprawie 

powierzenia Gminie Skąpe realizacji zadania pn.: "Przebudowa drogi powiatowej nr 1226F 

w m. Węgrzynice w zakresie budowy chodnika". Uchwała stanowi załącznik nr 30, a imienny 

wykaz głosowania załącznik nr 31. 

 

 Opinie komisji do w/w projektów uchwał stanowią załącznik nr 32 do protokołu. 
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Ad.7 

Sprawy różne: 

- Przewodnicząca Rady Urszula Miara poinformowała, że Zarząd Powiatu przedłożył Radzie 

Powiatu Uchwałę Nr 301/2021 Zarządu Powiatu Świebodzińskiego z dnia 15 marca 2021r. 

w sprawie informacji o realizacji planu finansowego środków Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19 na 2020 rok (Druk Nr 306). Uchwała stanowi załącznik nr 33. 

Zapytała, czy do przedstawionej informacji są pytania lub uwagi. Pytań i uwag do tej 

informacji nie zgłoszono. 

 

- Starosta Zbigniew Szumski – uzupełnił odpowiedź na pytanie Radnego Tomasza Możejko. 

Wyjaśnił, że pod koniec ub. tygodnia do gmin przekazano następujące ilości maseczek: 

Lubrza – 14 tys.,  Łagów i Skąpe – po 19 tys., Szczaniec – 15 tys., Świebodzin – 86 tys.,   

Zbąszynek – 32 tys. Podobnych ilości możemy się spodziewać w niedługim czasie 

ponownie. Jeśli chodzi o zaopatrzenie w środki bezpieczeństwa w DPS-ach, to w tej chwili 

jest zabezpieczenie wystarczające. Zgodnie z planem idą inwestycje Mostki – Przełazy oraz 

Kręcko – Koźminek. Realizowane też jest wyniesione przejście dla pieszych na ul. 

Piłsudskiego w Świebodzinie. Również Toporów w Gminie Łagów przebiega bez problemu. 

Członkowie Komisji Rewizyjnej otrzymali informację z Gminy Świebodzin załącznik nr 

32), przygotowaną na wniosek tej komisji. Jest to informacja dot. przygotowań 

infrastruktury drogowej związanej z uruchomieniem inwestycji firmy Amazon i budowy 

południowej obwodnicy Świebodzina. Wybudowane zostanie rondo, my wydajemy 

aktualnie opinię związaną z budową tego ronda, ponieważ ono włącza naszą ul. Łużycką. 

Wykonawcą ma być inwestor prywatny.  

 

- Radny Mieczysław Czepukowicz – zapytał o sprawy kadrowe dot. Wydziału Dróg. Odbyły 

się 2 konkursy na Naczelnika Wydziału i nikt nie stanął do konkursu. Czy na razie ten 

wydział będzie prowadzić pani Adamirowicz, czy jest inna koncepcja? Druga sprawa –  o 

tym była mowa na komisji edukacji, konkurs na stanowiska kierownika w SSM w 

Świebodzinie wygrał były Burmistrz pan Dariusz Bekisz. Proszę o kilka słów na ten temat. 

Jaką funkcję będzie pełnić i czym się będzie zajmować? Ma On dużą wiedzę i duży 

potencjał.  

 

Starosta Zbigniew Szumski – obecnie pracuje jako szef Wydziału Dróg pani Karolina 

Adamirowicz. Konkurs na stanowisko Naczelnika będziemy powtarzać. A może trzeba 

będzie dać Jej szansę, a do wydziału zatrudnić osobę dodatkową celem wzmocnienia 

wydziału, bo 40% to są tematy administracyjne, a reszta, to kwestie utrzymaniowe. 

Będziemy szukać naczelnika, który będzie miał wykształcenie drogowe.  

Druga sprawa - zakładamy, że od 01.04.2021 ruszy na ul. Sobieskiego wynajem 

pomieszczeń. Konieczne jest tam przeprowadzenie drobnych prac remontowych, 

rozdzielenie wszystkich instalacji (media) WTZ-ów od części schroniskowo-hotelowej. Na 

dzień dzisiejszy jest wynajęte jedno piętro i po drobnych remontach będziemy wynajmować 

kolejne. Tam jest 80 miejsc. Dziś przyjęta została poprawka i zwiększone dochody w SSM o 

ponad 350 tys. zł. Łącznie SSM ma wypracować ze wszystkich swoich działań ponad 750 

tys. zł. Obecnie jedyną osobą zarządzającą tam jest p.o. dyrektora pan Rafał Wojtkiewicz, 

który w tej chwili zarządza obiektem na Żaków. Potrzebne jest wzmocnienie zarządzania tą 

instytucją i dyrektor SSM w regulaminie zaproponował stanowisko kierownika obiektu na 

ul. Sobieskiego. Na początku będzie to niepełny etat. Został ogłoszony konkurs i wygrał pan 

Dariusz Bekisz, który ma doświadczenie w zarządzaniu. 
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Radny Mieczysław Czepukowicz – uważam, że pan Dariusz Bekisz powinien być dyrektorem, 

a pan Rafał Wojtkiewicz kierownikiem. Takie jest moje zdanie.  

 

- Radny Krzysztof Warcholik – wpłynął wniosek spółki Nowy Szpital w Świebodzinie do 

Zarządu Powiatu z prośbą o dofinansowanie zakupu respiratora, Zarząd Powiatu skierował 

wniosek do komisji budżetu o opinię w sprawie zmiany przeznaczenia rezerwy celowej, w 

związku z tym w trybie nadzwyczajnym zwołuję posiedzenie Komisji Budżetu po 

zakończeniu sesji i członków komisji proszę o wzięcie udziału.  

 

Rady Urszula Miara  zgłosiła kilka spraw: 

- wpłynęło zawiadomienie dn. 09.03.2021r. jednej z instytucji w Gorzowie Wlkp. o 

naruszeniu prawa przez radnego powiatu. Wdrożone zostało w tej sprawie postępowanie 

wyjaśniające;  

- wpłynęło podziękowanie od byłego  Komendanta Powiatowego Policji w Świebodzinie 

insp. Wiesława Wideckiego w związku z zakończeniem pełnienia służby na stanowisku 

Komendanta Powiatowego Policji w Świebodzinie; Obecnie pełni funkcje Komendanta 

miejskiego Policji w Gorzowie Wlkp.  

- proponowany termin następnej sesji – 28.04.2021r. godz. 10.00 (środa); 

- Przewodnicząca Rady Urszula Miara złożyła wszystkim życzenia z okazji zbliżających się 

Świąt Wielkanocnych. 

 

Ad.8.  

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodnicząca Rady Urszula Miara o godz. 12.10 

zamknęła XXV sesję Rady Powiatu Świebodzińskiego VI kadencji. 

 

Archiwalny zapis obrazu i dźwięku z obrad Rady Powiatu jest udostępniony w Biuletynie 

Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w Świebodzinie pod adresem: http: 

//bip.wrota.lubuskie.pl/spswiebodzin w zakładce /Rada_Powiatu/Nagrania Sesji: 

https://user.sesje.pl/Portal/lubuskie/swiebodzinski . 

 

 

Na tym protokół zakończono.   

 

 

Protokołowała Bernarda Czajkowska 

Naczelnik Biura Rady i Zarządu Powiatu    

Przewodniczący Rady 

  (-) Urszula Miara 

https://user.sesje.pl/Portal/lubuskie/swiebodzinski

